

MINUTES OF PROCEEDINGS

MONDAY, DECEMBER 15, 1986

(1)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-25, An Act to authorize the divestiture of Canadair Limited and to provide for other matters in connection therewith, met at 3:35 o'clock p.m. this day, for the purpose of organization.

Members of the Committee present: Murray Cardiff, Stan Darling, Jacques Guilbault, Robert Layton and Ian Waddell.

Other Member present: Bob Brisco.

Lise Bourgault announced her appointment as Chairman of the Committee pursuant to Standing Order 93(2).

The Committee proceeded to consider its Order of Reference, dated Thursday, December 11, 1986, which reads as follows:

ORDERED,—That Bill C-25, An Act to authorize the divestiture of Canadair Limited and to provide for other matters in connection therewith, be referred to a legislative committee.

On motion of Robert Layton, it was agreed,—That the Committee print the number of copies of its Minutes of Proceedings and Evidence established by the Board of Internal Economy.

On motion of Jacques Guilbault, it was agreed,—That the Chairman be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present, provided that 3 members are present including the Chairman and, in the absence of the Chairman, the person designated to be Chairman of the Committee.

On motion of Robert Layton, it was agreed,—That, during the questioning of witnesses, 10 minutes be allocated to the first questioner from each Party and, thereafter, 5 minutes to other members of the Committee.

On motion of Stan Darling, it was agreed,—That, at the discretion of the Chairman, reasonable travelling and living expenses be reimbursed to witnesses invited to appear before the Committee.

On motion of Jacques Guilbault, it was agreed,—That the Minister of State (Privatization) and various other witnesses be invited to appear before the Committee at 3:30 o'clock p.m. on Tuesday, December 16, 1986 and that Bill C-25, An Act to authorize the divestiture of Canadair Limited and to provide for other matters in relation therewith, be reported to the House of Commons on Wednesday, December 17, 1986.

At 3:55 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, DECEMBER 16, 1986

(2)

The Legislative Committee on Bill C-25, An Act to authorize the divestiture of Canadair Limited and to provide

PROCÈS-VERBAUX

LE LUNDI 15 DÉCEMBRE 1986

(1)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-25, Loi autorisant l'aliénation de Canadair Limitée et prévoyant des mesures connexes, tient, aujourd'hui à 15 h 35, sa séance d'organisation.

Membres du Comité présents: Murray Cardiff, Stan Darling, Jacques Guilbault, Robert Layton et Ian Waddell.

Autre député présent: Bob Brisco.

Lise Bourgault annonce sa propre nomination à la présidence du Comité, conformément aux dispositions de l'article 93(2) du Règlement.

Le Comité entreprend d'étudier son ordre de renvoi du jeudi 11 décembre 1986, libellé en ces termes:

IL EST ORDONNÉ,—Que le projet de loi C-25, Loi autorisant l'aliénation de Canadair Limitée et prévoyant des mesures connexes, soit déferé à un Comité législatif.

Sur motion de Robert Layton, il est convenu,—Que le Comité fasse imprimer le nombre d'exemplaires de ses Procès-verbaux et témoignages que le Bureau de régie interne a établi.

Sur motion de Jacques Guilbault, il est convenu,—Que le président soit autorisé à tenir des réunions pour recevoir des témoignages et en permettre la publication en l'absence du quorum, pour peu que trois membres soient présents, dont le président et, en son absence, son suppléant.

Sur motion de Robert Layton, il est convenu,—Qu'en ce qui concerne l'interrogatoire des témoins 10 minutes soient allouées au premier intervenant de chacun des partis et, par la suite, cinq minutes aux autres membres du Comité.

Sur motion de Stan Darling, il est convenu,—Que, à la discrétion du président, les témoins invités à se présenter devant le Comité soient remboursés des frais de déplacement et de séjour jugés raisonnables.

Sur motion de Jacques Guilbault, il est convenu,—Que le ministre d'État (Privatisation) et divers autres témoins soient invités à se présenter devant le Comité, le mardi 16 octobre 1986, à 15 h 30; et que le projet de loi C-25, Loi autorisant l'aliénation de Canadair Limitée et prévoyant des mesures connexes, soit reporté à la Chambre des communes, le mercredi 17 décembre 1986.

À 15 h 55, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation de la présidente.

LE MARDI 16 DÉCEMBRE 1986

(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-25, Loi autorisant l'aliénation de Canadair Limitée et prévoyant des mesures